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Pan Jarosław Kielar
Burmistrz Kluczborka

INTERPELACJA

Szanowny Panie Burmistrzu,

Wiele rodzin i osób mieszkajęcych w Kluczborku boryka się z problemem braku własnego
mieszkania. Osoby te dysponują własnymi środkami na regularne opłacanie czynszu, jednak ich
dochody sę za niskie na zacięgnięcie kredytu hipotecznego na mieszkanie. Odpowiedzię na tę
potrzebę jest program mieszkań SIM (Społeczne Inicjatywy Mieszkaniowe), do którego Gmina
Kluczbork dołęczyła już 2021 roku.

Wspomniany program cieszy się dużym zainteresowaniem wśród społeczności Kluczborka, na co
wskazuję Liczne zapytania dotyczące regulaminu przyznawania mieszkań, terminu rozpoczęcia i
zakończenia budowy, wysokości czynszu, sposobu uzyskania własności w perspektywie Lat itp.

Ponadto w przestrzeni medialnej pojawiły się liczne, niepokojęce doniesienia dotyczęce
SIM opolskie sp. zo.o.

W związku z powyższym proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania:

1. na jakim etapie prac znajduje się realizacja przedsięwzięcia inwestycyjno-budowlanego
w Gminie Kluczbork, które zostanie zrealizowane na nieruchomości wnoszonej aportem
do spółki przez Krajowy Zasób Nieruchomości przy ul. Cybisa.

2. czy Gmina Kluczbork planuje kontrolę w SIM opolskie sp. z o.o. ?
3. kto z ramienia Gminy Kluczbork zajmuje się tę sprawę i jest upoważniony do

bezpośredniego kontaktu z SIM opolskie sp. z o.o. Proszę o kopie w/w pełnomocnictwa.

Z poważaniem,

lateusz Dybka


